
Град Суботица 
 
Састанку потпредседником Владе проф. др Зораном Михајловић и њеним тимом испред 
Града Суботице присуствовали су: 
Маглаи Јене, градоначелник Суботице 
Илија Маравић, председник Скупштине града Суботица 
Петар Блау, в.д. директор ЈП дирекција за изградњу града Суботица 
Ана Лацковић, секретар секретаријата за грађевинарство и имовину града Суботица 
Дубравка Родић, секретар секретаријата за финансије града Суботица 
 
На деоници јужне обилазнице око Суботице, од ГП Келебија до Петље Суботица ЈУГ - на 
траси Y крака, радови су обустављени на око 35% физичке реализације. У плану је да 
обилазница буде завршена до следеће године а на ову тему уприличен је састанак са 
представницима јавног предузећа Путеви Србије. 
Текућа тема која прати изградњу крака „Y“ је и експропријација земљишта. Експорпијација 
тече по предвиђеној временској динамици и нема препрека за завршетак. Рок за завршетак 
расправе за преостале предмете је крај јула месеца. Укупно је експрорисано 2.126 парцела а 
странкама исплаћено око 300 мил РСД. 
Следећа важна тема била је реконструкција зграде Народног позоришта у сарадњи са 
амбасадом Јапана. На инцијативу потпредседника уприличен је састанак Града са министром 
културе и информисања господином Иваном Тасовцем. Град је сада успоставио интензиван 
дијалог са ресором културе са циљем брзог завршетка овог важног пројекта. 
Међу важним проблемима Града Суботице је и упис јавне својине града на непокретностима 
у центру града у зони посебне заштите. Са тим у вези тим потпредседника је упутио на 
обраћање ресорном Министарству – Министарству културе – са образложењем да се 
обезбедити слободан пролаз када је земљиште у питању.  
Од осталих тема поменута је изградња луке Апатин, где се проблем убрзано решава. 
Представници Града Суботице су такође указали и на доследну промену прописа о 
расподели ненаменских трансферних средстава локалним самоуправама, што је једна од тема 
дијалога Потпредседника и Министра финансија. 
 


